
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 22.05.2018 

v kancelárii starostu obce 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

- 8 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Slimáková 

 

Program: 

 

1.  Otvorenie 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa OZ 

4.  Voľba navrhovateľov uznesení 

5.  Voľba overovateľov zápisnice 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Určenie zastupujúceho matrikára 

8.  Dotácia šachisti 

9.  VZN – prevádzkový poriadok pohrebiska Obce Lúčky 

10. VZN – doplnenie sadzobníka poplatkov 

11. Vyradenie hmotného majetku z majetku obce 

12. Odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky 

13. Správa o kontrolnej činnosti 

14. Informácie o činnosti komisií 

15. Pripomienky a podnety občanov obce 

16. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia  

17. Záver 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Druhé zasadnutie OZ v roku 2018 otvoril o 17:00 privítaním všetkých prítomných starosta 

obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 5 poslancov. OZ bolo uznášania schopné.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5     PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

Starosta upozornil poslancov, že zasadnutie OZ bude nahrávané pre spresnenie zápisnice 

a následne vymazané.  

 

 

 



K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania 

 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 15/2018 
Hlasovanie: 5/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. Vladimír 

Mojš, Ing. Peter Fula, p. Ondrej Nika  

 

 Starosta obce - dňa 9. marca 2018 bola v Zbierke zákonov SR vypublikovaná novela zákona 

o obecnom zriadení pod číslom 70/2018. Postup pri hlasovaní o bodoch programu je 

upravený. Schvaľuje sa program ako bol navrhovaný. Následné zmeny sa odsúhlasujú 

individuálne väčšinou poslancov z celkového počtu. 

 
 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Slimáková. 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce 

navrhnutí: Ing. Eva Mišíková, p. Martin Zachar, Ing. Miroslava Garajová 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 5 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: p. Miroslav Mrva, Mgr. Iveta 

Kosturíková 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Osem poslancov plnenie prijatých uznesení obdŕžalo prostredníctvom mailovej pošty, jeden 

poslanec v písomnej forme. Starosta obce vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých 

uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých 

uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

http://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1014310&f=2
http://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1014310&f=2
http://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=4803726&f=2


Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 16/2018  
H Hlasovanie: 5/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. 

Vladimír Mojš, Ing. Peter Fula, p. Ondrej Nika 

 

Na OZ sa dostavil p. Ondrej Nika o 17:20 hod. 

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Určenie zastupujúceho matrikára 

 

Starosta obce - nakoľko matrikárka obce pracuje v programe CISMA, pre prácu v ktorom má 

určené meno a heslo. Dočasne zastupujúca matrikárka z Liptovskej Teplej pod týmito údajmi 

nemôže pracovať a z toho dôvodu naša pracovníčka obce Mgr. Zuzana Slimáková vykonala 

matrikárske skúšky, na základe ktorých bude z nej po zložení sľubu matrikárky zastupujúca 

matrikárka obce Lúčky.  

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 17/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. Vladimír 

Mojš, Ing. Peter Fula 

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Dotácia šachisti 

 

Účtovníčka obce p. Ťapková spravila súhrn ohľadom dotácie šachistom.  

Dlžoba z minulých rokov. OZ musí rozhodnúť ako sa naloží na tento rok dotácia pre 

šachistov. 

Starosta navrhuje aby sa zníženie z pôvodnej sumy 2600 € na 1600 eur . A 1000 € presunúť 

na  – športové aktivity a podporiť i iné druhy športu. Napr. začali sme podporovať pohybové 

športovanie žien, ale je tu široká škála športov a priestor na podporu pohybu našim 

spoluobčanom. 

Mgr. Marta Bočeková – máme VZN č. 2/2016 o podmienkach poskytovania dotácií z 

prostriedkov obce kde v článku 9 sa píše: 

 

Žiadateľ, ktorý: 

 

 v  použil verejné prostriedky v rozpore s určeným účelom, 

 

 v  nedodržal určený spôsob nakladania s verejnými prostriedkami, 

 

 v  porušil podmienky a pravidlá, za ktorých boli verejné prostriedky poskytnuté, 

 

je povinný obci dotáciu vrátiť a zaplatiť penále vo výške 0,1% z neoprávnene použitej sumy 

za každý aj začatý deň od obdŕžania do vrátenia dotácie, najviac do výšky poskytnutej sumy. 

 

Toto ustanovenie je vychádza zo zákona 523/2004 o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

pri porušení finančnej disciplíny. 



Ing. Eva Mišíková – nebolo by vhodné zmeniť aj predsedu šachového oddielu, aby sa nastal 

poriadok s vyúčtovávaní dotácie? 

p. Ondrej Nika – je to zložitá situácia, nechce to nik prevziať kým to robí p. Metód M.  

p. starosta obce – bolo by dobré vyplácať peniaze za Q. po vyúčtovaní dotácie. Bude lepšia 

kontrola. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 18/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. Vladimír 

Mojš, Ing. Peter Fula 

 

K bodu 9 programu OZ 

VZN – prevádzkový poriadok pohrebiska obce Lúčky 

 

Poslanci nemali k danému návrhu žiadne pripomienky. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 19/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. Vladimír 

Mojš, Ing. Peter Fula 

 

 

K bodu 10 programu OZ 

VZN – doplnenie sadzobníka poplatkov 

 

Poslanci nemali k danému návrhu vnútorného predpisu za úhrady poskytované obcou Lúčky 

žiadne pripomienky. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 20/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. Vladimír 

Mojš, Ing. Peter Fula 

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Vyradenie hmotného majetku z majetku obce 

 

Zoznam vyradeného majetku tvorí prílohu č.2 tejto zápisnice. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 21/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. Vladimír 

Mojš, Ing. Peter Fula 

 

 



K bodu 12 programu OZ 

Odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky 

 

Starosta obce - jedná sa o jednu nevymožiteľnú pohľadávku firmy R.A.S. s.r.o. Sveržov, 

faktúra č. 226/2014 zo dňa 18.08.2014 vo výške 557,22 € za dopravu a terénne úpravy. 

Účtovníčka obce opakovane  posielala upomienky za neuhradenie tejto pohľadávky. Na 

základe ďalšieho zisťovania, keď sa do firmy už nedovolala, sme zistili, že uvedená firma je 

v konkurze a má nedoplatky vo výške cca. 1 150 000,-€. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 22/2018 
H Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. 

Vladimír Mojš, Ing. Peter Fula 

 

 

K bodu 13 programu OZ 

Správa kontrolnej činnosti 

 

Hlavná kontrolórka obce Mgr. Marta Bočeková prečítala správu o kontrolnej činnosti, ktorá 

tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 23/2018 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, JUDr. Vladimír 

Mojš, Ing. Peter Fula 

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Žiadna z komisií nezasadala. 

 

 

K bodu 15 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

 

Cez poslanca M. Mrvu – p. Metod Salva navrhol odkúpenie pozemku pod cestou ku cintorínu. 

- starosta obce odpovedal - nakoľko pozemky pod cestami sú vo väčšine v majetku občanov, 

vykonáva sa pasportizácia ciest v obci. Následne budú doplnené zamerania ciest, ktoré nám 

chýbajú na geometrické plány. Po ukončení bude treba rozložiť plán postupu odkupovanie 

pozemkov pod cestami do vlastníctva obce. Cesty máme v rozsahu 8800 m.  

K bodu 16 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta obce – travertíny sa stihli v termíne, dve dotácie boli už vyčerpané.  

- kamerový systém a IT siete sú už na polovicu hotové,  

- máme novú právničku JUDr. Kantíkovú Janku, ktorá bude pracovať pre potreby obce 



- mali sme kontrolu z ministerstva na čerpanie dotácií na Zberný dvor, všetko je v 

poriadku 

- právnička na katastri p. Sucháneková – vecné bremeno týkajúce sa prípojok 

v kúpeľoch, vecné bremeno na prípojky je zriadené automaticky stavebným 

povolením, no ak si to vyžaduje banka, respektíve investor, nevidí tu dôvod 

o schválenie vecného bremena na užívanie a nevyhnutné opravy i cez uznesenie OZ.  

- naša obec je na 62 mieste v SR v separovanom zbere, 

- „Deň matiek“ – chcem sa poďakovať všetkým, ktorí stáli za touto akciou,  

- Pasportizácia ciest – starosta informoval ohľadom ciest. 

 

Miroslav Mrva – pýtajú sa ma ľudia na prechody pre chodcov, kedy budú? Starosta obce – 

minulý týždeň bol odoslaný list na Okresný úrad správy ciest o vyjadrenie. Je mi ľúto ale 

administratíva je bohužiaľ brzdnou a nie hybnou silou vo väčšine prípadov.  

 

Ing. Miroslava Garajová – MŠ treba doplniť odpadkové koše ku lavičkám, odstrániť všetky 

pozostatky z preliezok a upraviť bývalé pieskovisko na záhrade MŠ. 

 

p. Ondrej Nika – rygól na našej ulici /1. Mája/ sa prepadol a potom sa tam voda vylieva, 

treba s tým niečo robiť. 

 

 

K bodu 17 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Slimáková 

 

 

 

Overovatelia: 

 

p. Miroslav Mrva 

 

 

 

Mgr. Iveta Kosturíková 

 

 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 


